
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 850
Kan ministeren forklare, hvordan kvælstofudvalget kan have anbefalet rege-
ringen at pulje baseline fra årene forud for 2015 i det samlede miljøregnskab
for landbrugspakken, når der ikke fremgår noget herom i kvælstofudvalgets
rapport, som er oversendt til Folketinget?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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